
Länsi-Uudenmaan Urheilijat -johtokunta / joulukuu Pöytäkirja

Toimisto / Metallitupa  11.12.2023 klo 18.00

Tehtaankatu 9

08100 LOHJA

Paikalla: Julius Westerberg (pj), Jari Raninen (siht.), Camilla Dillström, Krista Alm, Jarmo Hollo, Ninja Salovaara-Rinne, 
Sanna Westerberg, Jari Paananen ja Sonja Hesso

1. KOKOUKSEN AVAUS

Puheenjohtaja Julius Westerberg avasi kokouksen klo 18.00 

1. KOKOUKSEN LAILLISUUS JA PÄÄTÖSVALTAISUUS 

Kokous todettiin päätösvaltaiseksi.

2. TYÖJÄRJESTYS

Työjärjestykseksi hyväksyttiin esityslista.

3. HARRASTUSMAKSUT

Hallitus keskusteli ja  päätti tammikuun  alusta voimaan tulevat harrastusmaksut.

Liikuntaleikkikoulut - talvikausi 29€/kk - kesäkausi 43€/kk (kaksi harjoitusta viikossa)
Yleisurheilukoulut - 43€/kk
Kilpa 3 ja 4 - 61€/kk
Kilpa 1 ja 2 - 65€/kk
Nuorisovalmennusryhmä - 72€/kk
Aikuisurheilun treenipassi - 45€/kk
Pelkän toimintamaksun maksavat urheilijat, alle 23 vuotiaat 360€/vuosi, yleisen sarjan urheilijat 
180€/vuosi.

4. LUU:N VETOVOIMA

Keskusteltiin kesälajien talviolymppiakisojen järjestämisestä perjantaina 29.12. klo 10.00 - 12.00. 
Työryhmäksi valittiin Julius, Juha ja Krista.
Keväällä pyritään järjestämään avoimet ovet –tapahtumia ja erilajeihin tutustumisiltoja. Kysellään 
myös tenavatohinoiden toteutumista Tennarissa. Talvijuoksusarjassa todettiin osallistujien 
lisääntyneen. 

5. TALOUSNÄKYMÄ

Puheenjohtaja kertoi tämänhetkisestä seuran talous näkymistä. Tilanne on tällä hetkellä vakaa 
mutta lisärahoituksen tarvetta on. Seuran tuloista noin 60% tulee jäsenistöltä harrastusmaksuista/ 
jäsenmaksuista.



6. HEITTO CUP, KORTTELIKISAT, KARNEVAALIT , LJG

LJG järjestetään 27. – 28. 7. . Kisat pyritään mahdollisuuksien mukaan järjestämään kolmipäiväisinä. 
Lajikarnevaali 4. – 7. 7. Kevään muita tapahtumia ovat myös Heittocup ja Korttelikisat, jonka finaaliin
koetetaan järjestää/yhdistää esimerkiksi kesäkauden avajaiset. Tämän suunnittelua päätettin jatkaa 
keväällä.

7. MUUT ASIAT

- Valmennuspäälliköltä odotetaan vielä yhteenvetoa seuran ryhmistä ja niiden vetäjistä.

- Kirkkokadun harjoitustilan sulkeuduttua seura on saanut harjoitusvuoroja Kisakalliosta.

- Julius lupasi pyytää valmennuspäällikköä selventämään tilanteen sekä seurasiirroista että 
urheilijasopimuksista.

- Seuraleirin edistymistä johtavat Camilla ja Juha

- Vauhdittomien hyppyjen kisat järjestetään su 14.1.

- Kumppanuudet: pyritään saamaan tammikuun aikana Talousarvion mukaiset 10 x 200€ ja 3 x 750 e 
kumppanuussopimusta. Syksyn tunnustelukierroksella saatu yksi 100€, kaksi 200€ ja yksi 500€ sopimus.

- Jäsenedut –sivu on avautunut ja sitä päivitetään.

- Paketointitalkoot CM:ssa ovat alkaneet ja ne jatkuvat jouluun asti.

- Patentti ja rekisterihallituksen yhdistysrekisteriin tehdään seuramuutos ensivuoden alussa.

- Krista on avannut yhdistykselle Google driven, jonne on mahdollisuus tallentaa seuraan liittyviä 
dokumentteja kuten esim. kuvia

- Lopuksi kerrattiin mitä tiedotettavaa on lähiaikoina.

- Seuraavakokous 8.1. 2024 klo 18

8. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN

Puheenjohtaja päätti kokouksen klo 19.21.

Kokouksen puolesta ___________________    __________________________

Julius Westerberg Jari Raninen


